

Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 22. maj 2025 kl. 17.00.

Vi mødes i Greenkeepergården.

Deltagere: Flemming Pilgaard (FP), Ulla Helene Simonsen (UHS), Karl Ole Nørgaard (KON), Peder Bro Iversen (PBI), Inger Marie Andersen (IMA), Kasper Rørbæk (KR), Kent Thomsen (KT), Simon Nordborg (SN), Jens Møller Nielsen (JMN)

Afbud:

Referent: SN

Dagsorden:

Pkt.	Dagsorden	Referat
1.	Godkendelse af referat fra den 02. april 2025.	Godkendt
2.	Budget Baneudvalg Gennemgang af budget 2025 for Baneudvalget – Chefgreenkeeper Jeanette Sørensen deltager i punktets behandling.	Der er blevet gennemgået budget for baneomkostningerne. Jeanette og FP følger op på en struktur fremadrettet. Der er blevet gennemgået et timeforbrug på de ekstra opgaver der ligger i løbet af året. Ekstra opgaver som er med til at give det sidste finish.
3.	Opfølgning – beslutninger. Opfølgning på de beslutninger vi traf på sidste bestyrelsesmøde: - Ombygning turneringskontor - Anskaffelse af boldautomat - Røremaskine til cafeen - Kaffemaskine - cafeen - Udvidelse af P-plads	Ombygning af turneringskontor - Uge 39 – færdig med første del. Der skal samles et team. I næste uge mødes med John K + Henning Sandager – når han også er blevet spurgt. - Uge 40 og frem – Viggo / Poul Aksel tager fat. Anskaffelse af boldautomat - Boldautomaten er der grønt lys til. Røremaksinen til caféen - Den er ankommet og skal nu installeres. Kaffemaskine – Caféen - Den første kaffemaskine virkede ikke efter hensigten – derfor er den blevet leveret tilbage igen. - Der er kigget på en ny: 18615 kr. Den købes. Udvidelse af P-plads - Det er vedtaget. Stauning kontaktes.

		Strøm: - Der er kommet nogle tilbud hjem. Der følges op på næste bestyrelsesmøde.
4.	Budgetopfølgning. Budgetopfølgning pr. 30. april 2025 v/FL <i>Budgetopfølgning vedh.</i>	- Budgettet er blevet gennemgået og det ser fornuftigt ud.
5.	Medlemsstatistik. For at have så aktuel en medlemsstatistik som muligt, udsendes den lige op til bestyrelsesmødet. <i>Udsendes senere.</i>	- Medlemsstatistikken ser rigtig god ud. Der er tilvækst af medlemmer.
6.	Anlægsønsker. Vi vender lige emnet igen. Bl.a. opfølgning på henvendelse til Stubkjær Skovselskab v/JMN	- Der er allerede gang i de første tiltag vedr. anlægsønsker. - Turneringskontor til Trackman, Udvidelse af P-plads mm. - De videre ønsker ventes der pt. da man vil se økonomien an. Stubkjær Skovselskab - 9 år tilbage på lejekontrakten. De vil gerne have en mere præcis henvendelse i forhold til det med henblik på evt. fremtidigt køb. - KT vil gerne gå med ind i det. JMN følger op på samtalen med Stubkjær – og heraf henvender vi os med et mere konkret tilbud.
7.	Drivning Range / Par 3 bane Udslagsmåtterne er slidt op på DR. Iflg. vores Pro kan det i værste fald give skader i albuer og håndled. PBI har indhentet en pris, som siger kr. 1.900 plus moms pr. måtte. Der skal bruges minimum 10 måtter på DR. Der er i alt 22 måtter på DR. Måtterne på Par 3 banen er også meget slidte. Her skal der udskiftes 12 måtter. Oplæg ved PBI.	- Der indkøbes 22 nye måtter.
8.	Uge 29	- Der er skrevet ud vedr. hjælpere til denne uge.

	Kort orientering ved SN. Har vi hjælpere nok.	- Der er brug for mange hjælpere i denne uge. Vi vil gerne over de 1400 gæster igen.
9.	HIO Forslag fra KON om at vi deltager i HIO (Hole in one). Se mail fra KON den 28.4. 2025. KON orienterer på mødet.	- Et forslag om et nyt tiltag med Hole in one – hvor hver spiller kan være med i en konkurrence. - Som spiller kan man betale et abonnement eller en fast pris på 25 kr., når man kommer til hullet. - Der er opbakning til det. - Der laves en aftale med ham og mødes i klubben og får det sat i værk.
9.	Orientering fra formanden.	- Fredag d. 23/5 er der møde med hele personalet i klubben. Hvordan organisationen er mm.
10.	Orientering Daglig Leder.	- Medlemmer: I aldersgruppen mellem 25-30 er der ca. 75 medlemmer. - Shoppen: vi er kommet rigtig godt fra land i shoppen i indeværende år. Mange vil gerne støtte lokalt – i år har vi også flere muligheder for at kunne hjælpe det enkelte medlem vedr. køb af udstyr, bags, tøj mm. - Demo-dage: rigtig god opbakning til demo-dage. - Flemming har 10 års jubilæum i år. Dette bliver markeret. - Der arbejdes på en mulighed i forhold til hækken på P-pladsen. - Ved vores nye Probox har vi langt større leje ved antal af buggy.
11.	Nyt fra udvalgene	- Baneudvalg: Der kommer rullegræs i næste uge. Tirsdag. - Begynderudvalg: 84 begyndere er i gang. - Eliteudvalg: Eliten er klar til sæson. - Turneringsudvalg: Sæsonen er godt i gang. Officepakken skal opdateret på turneringskontoret. - Sponsorudvalg: Kurt Dahlgaard stopper med udgangen af året. Stefan Jensen stopper med udgangen af året.

		Der skal findes nye kræfter til sponsorudvalget. - Juniorudvalg: Det kører derud af. Juniorerne klarer sig godt. - PR udvalg: Julie V er blevet formand. Vi har haft et møde og lagt en god strategi fremadrettet. - Cafeudvalg: Der kigges på muligheder i forhold til længere åbningstider i Caféen. - Baneservice: Baneservice kører rigtig fint.
12.	Evt.	

Næste bestyrelsesmøde onsdag, den 25. juni 2025 OBS OBS kl. 17.30 i Klubhuset.